

CERTIFICATE OF APPROVAL

This is to certify that the Management System of:

Alent Enthone Chemistry (Shanghai) Co., Ltd. No.29 of North Chuhua Road, Fengxian District, Shanghai, People's Republic of China

Unified Social Credit Code: 913100006660617908

has been approved by Lloyd's Register Quality Assurance to the following Management System Standards:

OHSAS 18001:2007 GB/T 28001-2011

The Management System is applicable to:

The manufacture and application technical service of electroplating additives.

Approval

Certificate No: QAC6049560/A

Original Approval:

20 March 2017

Current Certificate:

20 March 2017

Certificate Expiry:

19 March 2020

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance (Shanghai) Co., Ltd. for and on behalf of Lloyd's Register Quality Assurance Limited



Room 2018, Ocean Tower, 550 Yan An Dong Road, Shanghai, P. R. China
For and on behalf of 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom
The certificate can be checked for validity on CNCA website (www.cnca.gov.cn) 30 working days after the date of issuance
This approval is subject to surveillance assessment carried out in accordance with the LRQA assessment and certification procedures.



认证证书

兹此证明下列公司之管理体系:

确信乐思化学(上海)有限公司 中华人民共和国,上海市奉贤区楚华北路 29 号

统一社会信用代码: 913100006660617908

通过劳氏质量认证有限公司之认证 符合下列管理体系标准:

> OHSAS 18001:2007 GB/T 28001-2011

该管理体系适用于:

申镀用添加剂的制造和应用技术服务。

2017年3月20日 首次颁发日期:

换发证书日期:

2017年3月20日

证书有效期至: 2020年3月19日

劳氏质量认证(上海)有限公司 代表劳氏质量认证有限公司



证书编号: OAC6049560/A

当地注册地址:中华人民共和国,上海市延安东路 550 号海洋大厦 2018 室 认可注册地址: 1 Trinity Park, Bickenhill Lane, Birmingham, B37 7ES, United Kingdom 本证书信息最迟可于证书发放之日起 30个工作日后在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。